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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 19. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27. 4. 2016 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  
prof. Konvalinka, prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Hájek,  
prof. Šenberger, prof. Pavelka, doc. Čiháková, Ing. Vlasák 

Veřejnost:  

 
Program: 

1. Vystoupení rektora ČVUT prof. Konvalinky 
2. Kontrola zápisu  
3. Projednání a schválení Metodiky rozpisu prostředků NIV pro rok 2016 (tajemník 

Ing. Vlasák) 
4. Schválení delegace studentské komory na konferenci KOSTAF (Ing. Petr Matějka) 
5. Různé 

 

Předseda AS zahájil zasedání, přivítal přítomné a předal slovo panu rektorovi. 
 
Bod 1.  Vystoupení rektora ČVUT prof. Konvalinky 
 

Pan rektor pozdravil senátory a prezentoval, co vše se splnilo z jeho volebního 
programu. Informoval o stavu pedagogiky, vědeckých a rozvojových projektů, rozvinutí 
spolupráce s institucemi v rámci kampusu Dejvice, mezinárodních smluv, zahraničních 
styků, rozvoji klíčových komponent informačního systému, profesionalizaci a zefektivnění 
rektorátu, centrální správy, opravy a údržby objektů, výstavby. Zmínil ambice v naplnění 
strategie. Byla otevřena diskuze, do které se zapojil prof. Patzák s dotazy ohledně 
transferu technologií a podpory informatiky v otevřených technologiích, Ing. Fencl 
s dotazem ohledně soutěží pro postdoky z jiných (zahraničních) institucí. Ing. Matějka se 
dotazoval na proces schvalování grafického manuálu ČVUT. Doc. Košatka vznesl dotaz 
na možnost rekonstrukce budovy B. Pan rektor dotazy zodpověděl a konstatoval, že 
obnova budovy B FSv je jednou z priorit ČVUT – pro rok 2017 by byla možnost 
rekonstruovat posluchárny budovy B, v následujících letech 2018 a 2019 by byla 
možnost rekonstrukce budovy B. Paní děkanka se ptala na problematiku odlivu 
odborníků z ČVUT na jiné univerzity, zejména ČZU a na akreditace studijních programů 
na ústavech. Pan rektor toto komentoval a naznačil cestu excelentního magisterského a 
doktorského studia a podporu pro studenty prvních ročníků bc studia. Akreditace na 
ústavech jsou akceptovatelné, pokud nejde o dublování programů. Doc. Čiháková 
otevřela problematiku institucionálních projektů, Ing. Broukalová zveřejňování 
závěrečných prací. Pan rektor zodpověděl všechny dotazy, poděkoval senátorům a 
rozloučil se. 
 
Bod 2.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. 
 
Bod 3.  Projednání a schválení Metodiky rozpisu prostředků NIV pro rok 2016 
(tajemník Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník prezentoval metodiku rozpisu NIV.  
Prof. Pospíšil informoval o jednání ekonomické komise a doporučil AS metodiku schválit.  
Byla otevřena diskuze. Doc. Cajthaml komentoval proces schvalování metodiky 
rektorátní v senátu ČVUT. Na květnovém zasedání již by mohl být schvalován rozpočet 
 

Hlasování: pro 23 | proti 0 | zdržel se 0 (z 23 přítomných) 
 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4. Schválení delegace studentské komory na konferenci KOSTAF (Ing. Petr 
Matějka) 
 

Konferenci KOSTAV má na starosti Ing. Vlčková. Konference se zúčastní Ing. Matějka, 
Ing. arch. Vlčková, P. Halámek a Ing. Velebil.  
 

Hlasování: pro 20 | proti 0 | zdrželi se 3 (z 23 přítomných) 
 
Bod 5.  Různé 
 

Doc. Košatka informoval o akci studentů pro zachování tiskových služeb. Vedení FSv 
záležitost projednalo a nebude rozhodnutí službu ukončit měnit, zváží rozšíření jiných 
služeb. 
 

Vedení FSv se zabývalo problémy, které předložil Ing. Matějka. Pan proděkan Máca 
navrhl schůzku, na které by byly projednány body týkající se pedagogiky. Doc. Košatka 
tlumočil názor vedení k problematice souběžné práce a studia, praxe. Proběhla širší 
diskuze. Byla otevřena i otázka vnitřního PR. Výsledkem byl úkol specifikovat jednotlivé 
dotazy a ty budou přesměrovány na kompetentní pracovníky. Vedení nabízí setkání se 
studenty. Fungování SKAS nemůže vedení FSv řešit, to je interní záležitost studentské 
komory. Paní děkanka komentovala zveřejňování výsledků ankety, zejména komentářů. 
Její názor je neměnný, komentáře by neměly být plně zveřejňovány, protože obsahují i 
citlivé věci, na které nemá pedagog možnost veřejně reagovat. Ing. Matějka prezentoval 
vyhodnocení ankety, kterou provedla Bc. Pavlová. Ing. Fencl komentoval výsledky 
ankety. Diskutovalo se dlouhodobější zajištění vyhodnocování anket, vedení FSv 
požádalo SKAS o spolupráci. 
 

Projednání neúčasti členů SKAS na zasedání AS. Senátoři Med a Ráček překročili 50% 
neúčast na zasedáních AS, jejich členství tímto zaniklo. Ing. Med je na zahraniční stáži, 
senát předem informoval.  
 

Doc. Košatka navrhl udělení výjimky Ing. Medovi. 
Hlasování, zda hlasovat o udělení výjimky z článku 3 Volebního a jednacího řádu, bodu 
3e) Ing. Medovi:  
Hlasování: pro 19 | proti 2 | zdržel se 0 (z 21 přítomných) 
 

Hlasování o udělení výjimky z článku 3 Volebního a jednacího řádu, bodu 3e) Ing. 
Medovi: 
Hlasování: pro 18 | proti 3 | zdržel se 0 (z 21 přítomných) 
 

Ing. Jíra navrh hlasovat o možnosti hlasování o udělení výjimky z článku 3 Volebního a 
jednacího řádu, bodu 3e) Ing. Ráčkovi: 
Hlasování: pro 2 | proti 19 | zdržel se 0 (z 21 přítomných) 
 

Ing. Broukalová otevřela otázku snížení počtu senátorů za studentskou komoru. Změna 
by se udála změnou volebního a jednacího řádu – článku 1 odstavce 6. Legislativní 
komise prověří možnosti návrhu úpravy.  
Prof. Polák navrhl ještě úpravu ohledně článku z článku 3 Volebního a jednacího řádu, 
bodu 3e). Legislativní komise návrh prověří. 
 

Prof. Polák požádal Ing. Chalupu o svolání technické komise.  
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 25. května 2016.  

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


